

365 Car Wash 洗車放題年費計劃優惠 365 Car Wash Membership Plan Offer

條款及細則:

- 1. 此優惠有效期由即日起至2026年5月31日。
- 2. 此優惠只適用於 3 香港客戶。
- 3. 客戶須於付款前出示 My3 App 内獎賞頁方可享此優惠。
- 4. 除特別說明外,此優惠不能與其他折扣、推廣及優惠同時使用,亦不能兌換現金或 其它產品。
- 5. 每項計劃只供一個車牌使用,每位登記車主可以優惠價\$1980 將名下第二輛汽車加入 計劃。
- 6. 此優惠由相關服務/產品供應商提供·和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關 此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 7. 本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠而不作另行通知。
- 8. 如有任何爭議,本公司及 365 Car Wash 保留最終決定權。

Terms and conditions:

- 1. This offer is valid from now until 31 May 2026.
- 2. This offer is exclusive to 3 Hong Kong customers.
- 3. To redeem the offer, customers must present the <u>reward page in Mv3 App</u> before payment.
- 4. Unless otherwise specified, this offer cannot be combined with other discounts, promotions or offers. It is also not redeemable for cash or other products.
- 5. Each plan is valid for one vehicle registration only. Each registered vehicle owner can enroll a second vehicle in the plan at a discounted price of \$1980.
- 6. The privilege is provided by the relevant service / product supplier. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not responsible for, nor will it provide compensation for, any matters related to the service or product.
- 7. The Company reserves the right to revise the terms and conditions of the privilege or terminate the privilege at any time without prior notice or reason.
- 8. In case of disputes arising from this offer, the decision of the Company and 365 Car Wash will be final and conclusive.